

التاريخ: 7 يونيو 2024

Date: 7 June 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Liquidity Provider Agreement for the shares of Al Ansari Financial Services P.J.S.C. with Al Ramz Capital L.L.C.

الموضوع: إتفاقية توفير السيولة لأسهم شركة الأنصاري للخدمات المالية ش.م.ع. المبرمة مع الشركة الرمز كابيتال ذ.م.م.

With reference to our notice dated 31 May 2024 regarding the appointment of Al Ramz, as a liquidity provider for the shares of Al Ansari Financial Services PJSC, we would like to inform you that the term of the Agreement is one year starting from 30 May 2024, pursuant to the terms set out in the Agreement. The trading period in the Company's shares will start on 7 June 2024.

بالإشارة إلى اخطارنا بتاريخ 31 مايو 2024، بشأن تعيين شركة الرمز كابيتال ذ.م.م. كموفر سيولة لأسهم شركة الانصاري للخدمات المالية ش.م.ع.، نود أن نحيط سعادتكم علماً بأن مدة الاتفاقية هي سنة واحدة من تاريخ 30 مايو 2024، وفقاً للشروط الواردة بالإتفاقية. كما سوف تبدأ مدة التداول على أسهم الشركة بتاريخ 7 يونيو 2024.

Sincerely,

مع أطيب التحيات،



كريم شعيب
الرئيس التنفيذي
Karim Schoeib
Group Chief Executive Officer

